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معاون استاندار لرستان مطرح کرد؛

توقف سیمان سفید ازنا در نقطه پیشرفت 80 درصدی
استاندار  اقتصادی  معاون  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
لرستان با اشاره به پیشــرفت فیزیکی 80 درصدی 
از  ازنا، گفت: بخش عمده ای  پروژه سیمان ســفید 

کارخانه های فرآوری سنگ استان تعطیل هستند.
اســد عبدالهی در سخنانی با اشــاره نیروگاه خرم آباد، 
اظهار کرد: تا کنون در اســتان لرستان تولید برق نداشتیم 
و عمدتاً مصرف کننده برق بودیم، در این راستا فاز اول این 

نیروگاه افتتاح شد.
وعده افتتاح فاز دوم نیروگاه خرم آباد در اوایل 1400

وی، ظرفیــت این نیروگاه بــرق را 300 مگاوات عنوان 
کرد و گفت: برای این فاز، حدود چهار هزار و 500 میلیارد 

تومان سرمایه گذاری صورت گرفته است.
معاون اقتصادی استانداری لرستان، تصریح کرد: نیروگاه 
برق خرم آباد، ســیکل ترکیبی است و در این راستا فاز دوم 
آن تا پایان امســال و یا اوایل ســال آینده به بهره برداری 

خواهد رسید.
عبدالهی با تأکید بر اینکه فاز دوم این نیروگاه اگر افتتاح 
شــود، تمام نیاز برق استان در حوزه های خانگی، صنعتی و 
خدماتی تأمین می شــود، افزود: این نیروگاه با وجود اینکه 
به شبکه سراسری وصل می شــود، اما نیاز برق کل استان 

را تأمین می کند.
ایجاد 150 فرصت شغلی در صورت احیای ماشین سازی 

خرم آباد
وی در بخــش دیگــری از ســخنان خود بــه کارخانه 
ماشین ســازی خرم آباد اشاره کرد و بیان کرد: این کارخانه 

سال ها تعطیل بوده است.
معاون اقتصادی اســتانداری لرســتان با بیان اینکه این 
واحد مشــکل قضایی داشــت و به تملک دستگاه قضایی 

درآمده بود، گفت: مشــکل قضایی این کارخانه حل شــده 
و مزایده آن نیز برگزار و یک گروه هم برنده آن شده است.
عبدالهــی، تأکید کــرد: به دلیل اینکــه تجهیزات این 
کارخانه آماده اســت، در صورتی که شروع به فعالیت کند 

حداقل 150 فرصت شغلی در خرم آباد ایجاد خواهد شد.
توقف ســیمان سفید ازنا در نقطه پیشرفت فیزیکی 80 

درصدی
وی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به پروژه 
سیمان سفید ازنا، بیان کرد: این پروژه در حال حاضر حدود 

80 درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
معاون اقتصادی اســتانداری لرســتان با تأکید بر اینکه 
بخش عمــده ای از تجهیزات مورد نیاز ایــن کارخانه وارد 
کشور شده اســت، عنوان کرد: امیدواریم که در اوایل سال 

آینده فاز اول این کارخانه به بهره برداری برسد.
عبدالهی، گفت: این پروژه محدودیت هایی از نظر منابع 
مالی داشــت، گرچه ســرمایه گذاران آن اهلیت و تخصص 
دارنــد، پیگیری هایی از طریــق دو بانک بــرای پرداخت 

تسهیلات به این کارخانه در دستور کار قرار گرفته است.
پارسیلون و سه راهکار برای احیا

وی در بخش دیگری از سخنان خود با اشاره به کارخانه 
پارســیلون خرم آباد، گفت: ایــن کارخانه یکی از واحدهای 
بزرگ اقتصادی اســتان در گذشته بوده است به طوری که 

حدود هزار نفر در این صنعت مشغول به کار بوده اند.
معاون اقتصادی اســتانداری لرســتان با تأکید بر اینکه 
حــدود 10 هزار جمعیت خانوار از این واحد اقتصادی امرار 
معاش می کردند، بیان کرد: اما متأســفانه به دلیل مشکلات 
خاصی که برای آن ایجاد شــد به بخش خصوصی واگذار و 
بخش خصوصی هم که مالک این کارخانه شد متأسفانه نه 

تخصص و نه توان مالی داشته است.
عبدالهی، تصریح کرد: از حدود پنج سال پیش مدیریت 
اســتان به این نتیجه می رسد که باید این کارخانه از بخش 
خصوصی پس گرفته شــود، این واحد ظرفیت های زیادی 
داشــته و مدیریت استان حدود سه سال به دنبال این بوده 

که به تملک سه بانک در بیاید.
وی با بیان اینکه در نهایت این ســه بانک و یک شرکت 
به توافق رســیدند که یــک هیئت مدیره تشــکیل دهند، 
گفت: همچنین ســه راهکار از جمله تبدیل به منطقه ویژه 
اقتصادی، خریــداری این مجموعه توســط یک هلدینگ 
بزرگ کشــور از بانک ها و همچنین تبدیل شدن به شهرک 
صنعتی شماره چهار خرم آباد برای فعال شدن این مجموعه 

در نظر گرفته شده است.
بخــش عمده ای از کارخانه های فرآوری ســنگ تعطیل 

هستند
معاون اقتصادی استاندار لرســتان در بخش دیگری از 
ســخنان خود با اشاره به اینکه در استان 271 معدن وجود 

دارد، گفت: از این تعداد حدود 200 مورد فعال هستند.
عبدالهی، ادامه داد: 27 معدن تعطیل اســتان در حال 

احیا شدن، هستند.
وی با تأکید بر ضرورت به روز کردن تجهیزات و فناوری 
کارخانه های ســنگ در لرستان، عنوان کرد: در حال حاضر 
صنایع ســنگی را در استان داریم که صادرات سنگ دارند، 
اما متأسفانه این صادرات از طریق واسطه صورت می گیرد.

معاون اقتصادی اســتاندار لرســتان کــه در گفتگوی 
تلویزیونــی ســخن می گفت، افــزود: بخش عمــده ای از 
کارخانه های فرآوری سنگ تعطیل و بخشی هم به سیستم 

بانکی بدهکار هستند.

پنجرهاستانها

مدیرکل آموزش و پرورش کرمانشاه:
92 درصد دانش آموزان کرمانشاه 
در شبکه آموزش شاد حضور دارند

سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل آموزش و پرورش 
از  استان کرمانشــاه گفت: هم اکنون 92.59 درصد 
دانش آموزان استان کرمانشاه در شبکه آموزش شاد 

حضور دارند.
مجید یزدان پناه اظهار کرد: در سال تحصیلی جاری 327 
هزار و 369 دانش آموز در ســطح اســتان مشغول به تحصیل 
هستند که از این تعداد بر اساس آخرین آمارهای موجود 303 

هزار و 112 دانش آموز در شبکه شاد فعال هستند.
وی افــزود: در حال حاضر حدود 24 هــزار دانش آموز 
معادل 7.41 درصد به شــبکه شــاد دسترسی نداشته که 
تلاش می کنیم با جلب حمایــت خیرین برای خرید تبلت 
امکان آموزش این دانش آموزان را در بســتر فضای مجازی 

فراهم کنیم.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان کرمانشاه تأکید کرد: 
تعداد دانش آموزان فاقد تبلت در ابتدای شــروع آموزش در 
شبکه شــاد 28 هزار نفر بوده که این رقم با همت خیرین 
و نهادهای حمایتی برای تهیه و اهدا تبلت به دانش آموزان 

نیازمند به 24 هزار نفر رسیده است.
یزدان پنــاه تصریح کرد: تدریــس دروس دانش آموزانی 
که به شــبکه شاد دسترســی ندارند به صورت آموزش های 
حضوری، تدارک بســته های آموزشــی و آموزش از طریق 

تلویزیون و رادیو فراهم شده است.
وی بــه امکان آمــوزش حضوری دانش آمــوزان از اول 
بهمن مــاه اشــاره کــرد و افــزود: بیــش از 80 درصد از 
دانش آموزان ساکن روستاهای اســتان کرمانشاه نسبت به 
برگزاری کلاس های حضوری استقبال کرده و هم اکنون در 

مدارس حاضر شدند.
مدیرکل آموزش و پرورش اســتان کرمانشاه با اشاره به 
اقدامات حوزه آموزش و پرورش استان کرمانشاه از سال 96 
تاکنون گفت: افزایش تعداد مراکز علمی و زبان های خارجی 
از 413 مرکــز به 523 مرکــز، افزایش تعداد مدارس پیش 
دبســتانی از 410 مدرسه به 598 مدرسه، اضافه شدن 17 
فضای درون مدرســه ای به فضای ورزشی و ایجاد 6 زمین 
چمن مصنوعی از جمله اقدامات این اداره کل در سال های 

اخیر بوده است.
یزدان پناه ادامه داد: اعتبارات تخصصی اداره تربیت بدنی 
و فعالیت های ورزشی استان کرمانشاه در سال 96 یک هزار 
و 100 میلیون ریال بوده که این رقم در ســال 99 به یک 
هزار و 500 میلیون ریال رسیده و اعتبارات تخصیصی اداره 
ســلامت و تندرستی در ســال 96 از 310 میلیون ریال به 
یک هزار میلیون ریال در سال 99 افزایش پیدا کرده است.

سرعت قطار کرمانشاه سال آینده 
به 110 کیلومتر در ساعت می رسد

ســپهرغرب، گروه خبر: معاون عمرانی استاندار 
کرمانشــاه گفت: با اتمام جوشکاری ها، سرعت قطار 
کرمانشــاه ســال آینده به حداکثر 110 کیلومتر در 

ساعت می رسد.
مهرداد سالاری با بیان اینکه هنوز سرعت قطار در مسیر 
ملایر-کرمانشاه به حد ایده آل خود نرسیده، گفت: در حال 
حاضر بخشی از جوشکاری های مســیر باقی مانده که سال 

آینده به اتمام می رسد.
وی افزود: ســرعت قطار تابع چند آیتم است که یکی از 
آن ها اتمام کامل جوشکاری های مسیر است که تاکنون سه 

چهارم این جوشکاری ها انجام شده است.
معاون عمرانی اســتاندار کرمانشــاه تصریــح کرد: یک 
چهارم کار باقی در این مســیر هم تا ســال آینده به اتمام 
می رســد و پس از آن ســرعت قطار در این مســیر به حد 

ایده آل خود می رسد.
سالاری یادآور شد: حداکثر سرعت قطار در مسیر ملایر-
کرمانشــاه با اتمام جوشکاری ها به 110 کیلومتر در ساعت 

خواهد رسید.
وی خاطرنشــان کرد: اوایل بهره برداری از مسیر راه آهن 
ملایر-کرمانشاه، ســرعت قطار در برخی قسمت ها بعضاً تا 
زیر 40 کیلومتر بود که با جوشــکاری های انجام شــده در 
سال گذشته و امسال سرعت در این مسیر تا حد قابل قبولی 

افزایش یافته است.
وی درخصوص تأخیر در اجرای جوشــکاری های مسیر 
هم گفت: این تأخیر به این علت اســت که باید مســیر زیر 
بار تردد قرار گرفته و تغییر شــکل داده و به اصطلاح زمانی 
که خط شــکل کامل خــود را پیدا کرد، جوشــکاری های 

تکمیل کننده انجام می شود.

خبــر

سرپرست دانشگاه جامع علمی کاربردی لرستان:
کارهای هماهنگ و نوآورانه در 

نهادهای فرهنگی انجام شود
ســپهرغرب، گــروه خبر: 
سرپرست دانشگاه جامع علمی 
کاربردی لرستان گفت: کارهای 
هماهنگ و نوآورانه در نهادهای 

فرهنگی انجام شود.
نیک پی در جلسه رؤسای  ایرج 
دانشگاه های علمی کاربردی استان 

لرســتان با تبریک ایام الله دهه فجر و بزرگداشــت مقام زن 
اظهار کرد: یکی از ابعاد کاری دانشگاه جامع علمی آموزش 
اســت البته در کنار آن در حوزه هــای پژوهش، کارآفرینی، 

فرهنگی فعالیت دارد.
وی بــا بیان اینکه ترم جاری نیز به صورت مجازی برگزار 
خواهد شــد، ادامه داد: خوشــبختانه نگاه رو به توسعه در 
مراکز دانشگاه جامع علمی کاربردی دیده می شود و آن ها بر 

موضوع پژوهش های فناورانه تأکید دارند.
سرپرست دانشگاه جامع علمی کاربردی لرستان با بیان 
اینکــه پراکندگی در حوزه فرهنگی دیده می شــود که باید 
سیاســت واحدی را در این حوزه در نظر گرفت، بیان کرد: 
نهادهای فرهنگی متعددی وجود دارد و زیبنده اســت که 

کارهای هماهنگ و نوآورانه داشته باشیم.
نیک پی از برگزاری کنگره ملی بزرگداشــت مقام 6 هزار 
و 300 شهید لرســتان با همکاری دانشگاه های استان خبر 
داد و با بیان اینکه کمیته دانشگاهی این کنگره با محوریت 
دانشگاه لرستان است، عنوان کرد: در تقسیم بندی ها چندین 
سرفصل را به دانشگاه جامع علمی کاربردی استان سپردند.
وی گفــت: برگزاری مســابقات کتابخوانــی با محوریت 
آشــنایی نســل جوان با کتب دفاع مقدس و افزایش سرانه 
مطالعه، برگزاری کرســی ها، مناظرات دانشجویی و اساتید 
به منظور افزایش تفکر جهادی بین دانش آموختگان و ارتقای 
سطح محتوایی با رویکرد دفاع مقدس، جشنواره فرهنگی و 
هنری و رسانه ای از جمله سرفصل هایی است که به دانشگاه 

جامع علمی کاربردی لرستان سپرده شده است.

دانشگاه آزاد کرمانشاه 
رسما بین المللی شد

ســپهرغرب، گروه خبر: مســئول امور بین الملل 
وزارت  گفت:  کرمانشاه  استان  اسلامی  آزاد  دانشگاه 
علوم به صورت رسمی مجوز جذب دانشجوی خارجی 

در دانشگاه آزاد کرمانشاه را صادر کرد.
مهدی صادقی با اشــاره به اخذ مجوز بین المللی شــدن 
دانشــگاه آزاد کرمانشــاه، اظهارکرد: از سال 1397 باتوجه 
به وضعیت زیرســاختی مناســبی که داشــتیم و هم مرزی 
کرمانشاه با کشور عراق، به صورت ضمنی تأیید وزارت علوم 
را برای جذب دانشجویان خارجی گرفتیم و توانستیم در این 

سال پنج دانشجوی خارجی جذب کنیم.
وی تصریح کرد: طی ســال های بعد با رایزنی هایی که با 
دانشگاه های عراقی داشتیم و پیگیری و تلاش های مسئولین 
دانشــگاه استان، تعداد این دانشجویان به مرور افزایش پیدا 
کرد، تا جایی که امروز حدود 800 دانشــجوی خارجی در 

این دانشگاه تحصیل می کنند.
مسئول امور بین الملل دانشگاه آزاد کرمانشاه اضافه کرد: 
در مدت سه سال گذشته با تأییدی که از وزارت علوم گرفته 
بودیم، تنها می توانستیم دانشجویان عراقی را پذیرش کنیم 

و امکان پذیرش دانشجو از سایر کشورها را نداشتیم.
صادقــی افــزود: در این مدت مســئولین دانشــگاه با 
رایزنی هایی که با وزارت علوم داشتند، به دنبال گرفتن مجوز 
رسمی جذب دانشجوی خارجی بودند، تا اینکه سال گذشته 
کارشناســان ارزیاب وزارت علوم و ممیزی رسمی، بازدیدی 
از وضعیت زیرســاختی دانشــگاه آزاد کرمانشاه داشتند و 
مؤلفه های موجود در این دانشگاه را برای جذب دانشجویان 

خارجی مورد بررسی قرار دادند.
وی تصریــح کرد: داشــتن اعضــای هیئت علمی قوی، 
رشته های متنوع، آزمایشگاه های متعدد، امکانات خوابگاهی 
و رفاهی، کتابخانه، سرانه مناسب فضای آموزشی، فرهنگی، 
تفریحی و ورزشی از جمله شاخص هایی است که در دانشگاه 
آزاد کرمانشــاه وضعیت خوبی در آن ها داریم و کارشناسان 

ارزیاب وزارت علوم هم آن را تأیید کردند.
مسئول امور بین الملل دانشگاه آزاد کرمانشاه خاطرنشان 
کــرد: پس از این بازدید ها و بررســی وضعیت، اخیراً مجوز 
رسمی جذب دانشجوی خارجی برای دانشگاه آزاد کرمانشاه 
از ســوی وزارت علوم صادر شــده و پــس از این می توانیم 
از همه کشــورهای دیگر پذیرش دانشجوی خارجی داشته 

باشیم.

خبــر
معاون سازمان صمت استان:

وضعیت کرمانشاه در تأمین روغن خوراکی بهتر از دیگر استان ها است
معاون  گفته  به  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
امور بازرگانی و توســعه تجارت سازمان 
صنعت، معدن و تجارت اســتان کرمانشاه 
وضعیت کرمانشاه در زمینه تأمین و توزیع 
روغن خوراکی بهتر از اســتان های دیگر 

است.
احســان باقرخانی در خصــوص بازار روغن 
خوراکــی، اظهار کرد: کمبودهایی که در زمینه 
روغن ایجاد شــده مربوط به کل کشور است و 
کرمانشــاه به واسطه اینکه صاحب یک کارخانه 
بــزرگ تولید روغن خوراکی اســت، مشــکل 

کمتری نسبت به سایر استان های کشور دارد.
وی کمبود روغن خوراکی را صرفاً مربوط به 
روغن جامد دانست و افزود: در زمینه سایر انواع 
روغن مانند روغن ســرخ کردنی و روغن پخت و 

پز مشکلی نداریم.
معاون امور بازرگانی و توسعه تجارت سازمان 

صنعت، معدن و تجارت استان کرمانشاه مشکل 
اصلی روغن جامد را نیز مربوط به حلب آن دانست 
و یادآور شد: به جهت آن که عرضه حلب در بورس 
فلزات انجام می شود و نوسان قیمت زیادی دارد، 
سازمان حمایت نمی تواند نرخ مشخصی برای آن 
تعیین کند و این امر باعث شده در زمینه حلب و 
قیمت آن با مشــکلاتی مواجه شویم که به روغن 

جامد سرایت کرده است.
باقرخانی ادامــه داد: البته برخی واحدهای 
تولیدی اعلام کردند در صورت ادامه این روند، 
به جای حلب از کیســه های وکیوم برای عرضه 

روغن جامد استفاده خواهند کرد.
     مردم به سمت انبار خانگی روغن 

روی آورده اند
وی همچنین از توزیع مســتمر روغن جامد 
توســط عاملین مجاز در سطح استان خبر داد 
و تأکید کرد: توزیع به صــورت مویرگی و برای 

هریک از نمانام ها )برندها( توسط شرکت پخش 
مجاز مربوطه انجام می شود.

به گفته ایــن مقام مســئول، اگرچه توزیع 
روغــن جامد مــدام انجام می شــود، اما گاهی 
بــا تقاضای بالای مــردم مواجهیم. متأســفانه 
برخی خانوارها به ســمت انبــار خانگی روغن 
روی آورده انــد و بیش از حــد نیاز روغن جامد 

خریداری و نگهداری می کنند.
باقرخانی در پاســخ به این پرسش که گاهی 
برخی فروشگاه ها مردم را وادار می کنند به ازای 
خرید روغن حتماً تا ســقف مشــخصی از سایر 
کالاهــا را نیز خریداری کننــد، گفت: این کار 
مصداق فروش اجباری و تخلف اســت و مردم 
در صورت مشــاهده مراتب را با تلفن 124 در 

میان بگذارند.
     ماجرای فیلم جوانرود چه بود؟

وی در ادامه درباره فیلمی که از توزیع روغن 

در شهرستان جوانرود در فضای مجازی منتشر 
شــده اظهار کرد: واحد صنفی که در این فیلم 
روغــن عرضه می کند عامــل تنظیم بازار مجاز 
نبوده و فروش خارج از شــبکه داشته که باعث 

بروز چنین مشکلاتی شده است.
معاون امــور بازرگانــی و توســعه تجارت 
ســازمان صمت استان کرمانشــاه گفت: حتی 
مشخص نیســت روغنی که از سوی این واحد 
توزیع شــده و این صف و ازدحام را ایجاد کرده 
از چه محلی تهیه شــده و قاچاق بوده یا نه، از 
همین رو برای این واحد پرونده تخلف تشکیل 

شده است.
باقرخانی با بیان اینکــه توزیع روغن جامد 
به صورت مســتمر توســط عاملیــن مجاز در 
جوانرود انجام می شــود، خاطرنشــان کرد: روز 
پنجشنبه سهمیه دیگری تحویل این شهرستان 

شد.

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی کرمانشاه خبر داد:

اجرای برنامه پیشگیری و کنترل بیماری سالک در کرمانشاه
آموزش چهره به چهره خواهیم داشت

سپهرغرب، گروه خبر: معاون بهداشتی 
دانشگاه علوم پزشــکی کرمانشاه گفت: 
آموزش چهــره به چهره و مؤثر در مناطق 
اولویت های اصلی  از  بیماری سالک،  بومی 
بیماری  این  از شیوع  در زمینه پیشگیری 

است.
ابراهیم شــکیبا در جلســه بررسی وضعیت 
بیماری ســالک در اســتان، اظهار کرد: سالک 
یکی از بیماری های مشــترک انســان و حیوان 
است، این بیماری به دو نوع شهری و روستایی 

تقسیم می شود .
وی ادامه داد: ســالک یک بیماری پوســتی 
انگلی اســت و ضایعه آن به شکل یک زخم در 
نواحی باز بدن مانند صورت، دست و پاها برای 
بیشــتر از یک سال باقی می ماند و اثرات روانی 
در بیمار حتی پس از بهبــودی را نیز به دنبال 

دارد.

معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی 
کرمانشــاه تصریح کرد: راه  انتقال سالک توسط 
گزش برخی گونه های پشــه خاکی آلوده است؛ 
این پشــه خاکی بســیار کوچک که اندازه آن 
حدود یک ســوم پشــه های معمولی است و به 

سختی دیده می شود.
شــکیبا ادامه داد: در مناطقــی که بیماری 
سالک وجود دارد در هنگام غروب آفتاب و شب 
پشه خاکی حداکثر فعالیت را دارد پس از چند 
هفتــه تا چند ماه از گزش پشــه خاکی آلوده، 
برجســتگی کوچک قرمز رنگی ظاهر شده که 
به تدریج بزرگ و بزرگ تر شده و مرکز آن زخم 
می شــود، تعداد ضایعات معمولاً یکی است اما 

ممکن است متعدد نیز باشد.
معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی 
کرمانشاه گفت: تشخیص این بیماری با گرفتن 
نمونه از زخم سالک انجام می شود و در صورت 

مشاهده هر زخمی که بیشتر از یک هفته طول 
بکشد، باید به پزشک مراجعه و درمان زیر نظر 

پزشک انجام شود.
شکیبا اضافه کرد: وضعیت استان کرمانشاه 
در ابتلا بــه این نوع بیماری نســبت به میزان 
کشــوری بهتر اســت اما در شهرســتان های 
گرمســیری نظیر قصرشیرین، ســرپل ذهاب و 
گیلان غــرب این بیماری به شــکل بومی دیده 
می شــود و احتمال انتقــال بیمــاری در این 
شهرســتان ها که محل زاد و ولد پشــه خاکی 

است، بیشتر است.
وی تصریــح کرد: مقابله با ســالک نیازمند 
اقداماتی چند وجهی است که رابطه مستقیم با 
جوندگان و سگ های ولگرد و پشه خاکی دارد.

معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشــکی 
کانال ها، جمع آوری  لایروبی  افزود:  کرمانشــاه 
زباله های شهری و روســتایی و دفن بهداشتی 

آن، جونده کشی و کنترل، سمپاشی و مه پاشی 
و جمع آوری ســگ های ولگــرد همگی رابطه 
مســتقیم با کنتــرل بیماری ســالک دارد که 
شــهرداری، جهاد کشاورزی، دهیاری ها و دیگر 

دستگاه های مرتبط در این امر دخیل هستند.
شــکیبا ادامه داد: آموزش چهره به چهره و 
مؤثر در شهرستان های بومی بیماری سالک، از 
اولویت های اصلی شــبکه بهداشت ودرمان این 
شهرستان ها در زمینه پیشگیری از این بیماری 

است.
وی گفــت: همچنین آمــوزش در خصوص 
محافظت بدن از نیش پشه خاکی بعد از غروب 
آفتاب از طریق اســتفاده از لباس های پوشیده 
و نصــب توری فلزی جهــت درب و پنجره ها و 
استفاده از پشه بندهای معمولی و پشه بندهای 
آغشــته به ســم و اســتفاده از پمادها و مواد 

دورکننده حشرات توصیه می شود.

پلیس و بنیاد نخبگان کرمانشاه تفاهم نامه همکاری امضا کردند
سپهرغرب، گروه خبر: فرمانده انتظامی 
و رئیس بنیاد نخبگان اســتان کرمانشاه 
تفاهم نامه همکاری دســتگاه های خود با 
یکدیگر را در 6 مــاده و دو تبصره امضا 

کردند.
تفاهم نامــه همــکاری بــه امضای ســردار 
»علی اکبر جاویدان« فرمانده انتظامی و »آوات 
طاهرپور« رئیس بنیاد نخبگان استان کرمانشاه 

رسید.
ایــن تفاهم نامه با هدف همکاری مشــترک 
در کلیه زمینه هــای علمی، تحقیقات کاربردی 
و فرهنگــی و با درنظر گرفتــن تمامی امکانات 
فرماندهــی انتظامــی و بنیاد نخبگان اســتان 
اعم از علمی، نیروی انســانی، فرهنگی، تجربه 

و تخصص و کمیته های تحقیقات علمی شــکل 
گرفت.

از جمله بندهــای این تفاهم نامه می توان به 
زمینه همکاری مشــترک که شامل استفاده از 
ظرفیت نخبگان و استعدادهای برتر استان برای 
برگزاری جلســات اندیشه ورزی، میزگردعلمی، 
ســخنرانی، همایش و کارگاه آموزشی مشترک 

اشاره کرد.
احصا مســائل و نیازهای فرماندهی انتظامی 
استان از طریق تشکیل هسته های مسئله محور 
توسط مستعدین و نخبگان استان جهت پژوهش 
و ارائــه راهکار، همکاری پژوهشــگران طرفین 
تفاهم نامــه و برگزاری جلســات و کارگاه های 
آشنایی با مأموریت ها و آیین نامه های بنیاد ملی 

نخبــگان از دیگر بندهای مشــترک تفاهم نامه 
است.

مطابق این تفاهم نامه مقرر شد بنیاد نخبگان 
استان نسبت به اطلاع رسانی برای حضور جامعه 
نخبگانی اســتان در برنامه هــای علمی اعم از 
میزگردهای  و  اندیشه ورزی  سخنرانی، جلسات 
علمی در ستاد فرماندهی و این بنیاد اقدام کند.

تشکیل هســته های مسئله محور برای انجام 
طرح های پژوهشی مشترک، فراهم کردن زمینه 
حضور کارشناسان انتظامی در کارگاه های بنیاد 
نخبگان اســتان و دعوت از صاحب نظران این 
بنیــاد و انتظامی کرمانشــاه برای شــکرت در 
جلســات علمی، فرهنگی و اجتماعی استان از 

دیگر تعهدات بنیاد نخبگان است.

فرماندهــی انتظامــی اســتان کرمانشــاه 
نیــز متعهد شــد حمایــت معنــوی لازم از 
پایان نامه های دانشــجویان تحصیلات تکمیلی 
در موضوعــات مورد نیاز نیروی انتظامی را به 
عمل آورده و نسبت به احصا مسائل و حمایت 
ســتادی و معنــوی از تشــکیل هســته های 
مســئله محور از مستعدان و نخبگان استان به 

عمل آورد.
فراهم کردن زمینه مناســب برای دسترسی 
بــه منابع و اطلاعــات فاقــد طبقه بندی برای 
اســاتید و دانشجویان مســتعد و ارائه نیازهای 
پژوهشــی فرماندهی انتظامی اســتان به بنیاد 
نخبــگان از دیگر تعهدات پلیس کرمانشــاه در 

قالب این تفاهم نامه است.

770 رأس دام قاچاق در مرزهای استان کرمانشاه کشف شد
سپهرغرب، گروه خبر: فرمانده مرزبانی 
استان  مرزداران  تلاش  با  گفت:  کرمانشاه 
در شــهرهای پاوه، قصرشیرین و سومار 
770 رأس دام و تعدادی لوازم قاچاق دیگر 
بــه ارزش 36 میلیارد و 500 میلیون ریال 

کشف شد.
ســردار یحیی الهی اظهار کرد: در روزهای 
اخیر نیروهای مرزبانی استان توانستند با اشراف 
اطلاعاتی خود کشفیات مهمی در حوزه قاچاق 
داشته باشــند و ضربات مهلکی به قاچاقچیان 

وارد کنند.
وی ادامــه داد: یکی از اقدامات مهم صورت 
گرفته نیروهــای مرزبانی قصرشــیرین، پاوه و 
ســومار کشــف 770 رأس دام قاچاق بود که 

پیش از خروج از کشور توقیف شد.
فرمانده مرزبانی اســتان کرمانشــاه تصریح 

کرد: طبق نظر کارشناسان ارزش احشام قاچاق 
کشف شده شــامل گوساله، گوســفند و بز به 

حدود 30 میلیارد ریال می رسد.
ســردار الهی افزود: از دیگر اقدامات صورت 

گرفته می توان به کشــف 100 هزار نخ سیگار، 
831 دســت پوشــاک، یک هزار متر پارچه، 13 
دســتگاه تلویزیون و 72 عدد ماســاژور قاچاق 

اشاره کرد.
وی همچنین با بیــان اینکه ارزش کالاهای 
قاچاق کشف شده به 6 میلیارد و 500 میلیون 
ریــال می رســد، از دســتگیری 9 قاچاقچی و 
معرفــی آن ها بــه مراجع قضایی بــرای صدور 

احکام لازم خبر داد.
فرمانده مرزبانی اســتان کرمانشاه در پایان 
با اشــاره به مبارزه جدی نیروهــای مرزبانی با 
قاچاقچیان، گفت: برخورد با پدیده قاچاق یکی 
از مهم ترین اولویت های ماست که خوشبختانه 
در 10 ماه و نیم ســپری شده از سال جاری هم 
در تعداد کشفیات و هم در ارزش ریالی با رشد 

مواجه بوده ایم.


